
PROTOKÓŁ NR 27/2023 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI STAŁYCH RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 28 listopada 2023 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie. 

O godz. 16.18 posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego – p. Rafał Donarski.  

Powitał zebranych członków Rady Gminy oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego p. – Rafał Donarski 

przypomniał, że zgodnie ze Statutem Gminy Wieliszew w przypadku połączenia posiedzeń 

dwóch lub większej liczby komisji, posiedzeniu przewodniczy jeden z przewodniczących 

wybrany przez członków obradujących komisji. Poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

przewodniczącego posiedzenia. 

Radny Artur Miętek zgłosił kandydaturę radnego Rafała Donarskiego na przewodniczącego 

posiedzenia.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Poprosił o potwierdzenie obecności poprzez przyciśniecie przycisku kworum na tablecie. 

Obecność potwierdziło 15 radnych: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek 

9. Dorota Sarna 

10. Jan Sołtys 

11. Bartłomiej Trzaskoma 

12. Dorota Trzaskoma 

13. Krystyna Wesołowska 

14. Danuta Wrzesińska 

15. Edwin Zezoń 

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

p. Paweł Kownacki – Wójt Gminy  

p. Magdalena Sobczak – Skarbnik Gminy  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

stwierdził kworum w poszczególnych komisjach stałych. Poddał pod głosowanie wybór 

przewodniczącego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Rewizyjna/ 

Wyniki głosowania:  

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Dorota Trzaskoma 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że proponowany porządek posiedzenia 

zamieszczony został w systemie e-sesja. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na rok 2024. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że nad przyjęciem porządku posiedzenia, 

wszystkie komisje będą głosowały razem. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania:  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na rok 2024. 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak przedstawiła prezentację w sprawie budżetu 

gminy na rok 2024.  

Prezentacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

O godz. 16.50 posiedzenie opuściła radna Renata Gostkowska-Maczuga. 



O godz. 17.33 posiedzenie opuścił radny Łukasz Miętek.  

Radny Jan Sołtys poprosił o informacje o źródłach dotacji.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił, że gmina korzysta ze wszelkich możliwych 

programów dotacyjnych, za równo ze środków rządowych jak i ze środków wojewódzkich.  

Przewodniczący posiedzenia podziękował za ujęcie w budżecie zadań zasygnalizowanych 

przez Komisję Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego. Zdaniem radnego, pożyczki 

które gmina zaciąga przynoszą korzyści w postaci inwestycji, m.in. szkół, przedszkola czy 

parku. Podkreślił, że ważnym jest by kończyć jedne inwestycje by móc rozpocząć kolejne 

w innych miejscowościach.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił zadania, na które gmina otrzymała promesę 

o dofinansowaniu, jak również podpisała już umowy o dofinansowanie, m.in.: budowa 

kolejnego etapu kanalizacji w Michałowie-Reginowie, zagospodarowanie terenu wokół 

Urzędu Gminy w ramach środków dla gmin popegeerowskich, rozbudowa parku. Wójt 

Gminy podkreślił, że projekt budżetu jest kontynuacją działań już podjętych, jak i 

rozpoczęciem nowych. Poprosił o zasygnalizowanie jakie jeszcze zadania powinny się 

znaleźć. Zwrócił również uwagę, że ważnym punktem budżetu gminy są dochody własne, 

na które składają wpływy z podatków. Poinformował, że przed wyborami wydano ok 900 

zaświadczeń o prawie do głosowania, co świadczy ilu mieszkańców gminy zamieszkuje nie 

będąc zameldowanymi, przez co trzeba zachęcić ich do rozliczania się z PIT-u w gminie.  

Radna Krystyna Wesołowska poprosiła o informacje, czy w ramach wydatków bieżących 

zostanie przełożony chodnik oraz wymienione oświetlenie na osiedlu Modlińska. Radna 

przedstawiła również opinię mieszkańców, którzy twierdzą że pomimo pozyskiwanych 

środków dla gmin popegeerowskich, oni z nich nie korzystają.  

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak poinformowała, że w wydatkach bieżących 

zabezpieczono środki na takie zadania jak wymiana punktów świetlnych czy modernizacja 

chodników.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odniósł się do kwestii niezadowolenia mieszkańców, 

stwierdził że jest to pokłosie decyzji tych mieszkańców z przełomu lat 80/90, kiedy nie 

wyrazili zgody na przejęcie terenu. Poinformował, że gdyby byłaby formalna możliwość 

przekazania środków i ich rozliczenia to takie zadania z pewnością byłyby realizowane. W 

miarę możliwości formalnych są realizowane inwestycje wokół osiedla.  

Radny Edwin Zezoń stwierdził, że gdyby nie promesa na budowę kanalizacji dla Michałowa-

Reginowa to kolejny budżet, gdzie dla tej miejscowości jest tylko realizacja boiska na 

Silikatach. Jedyne środki na przedszkole to 500 tysięcy na rok 2025 zapisane w WPF. 

Poprosił o informacje jakie drogi znajdują się w zadaniu Modernizacja dróg na terenie 

gminy. Odniósł się do braku komunikacji autobusowej, nie wpisano budowy tunelu oraz 

sygnalizowanej konieczności budowy nowych układów komunikacyjnych. Poinformował 

również, że pomimo brak tych zadań będzie za opinią pozytywną.  

Radna Dorota Sarna zwróciła uwagę na dostawienie lamp na ulicy Brygady Pościgowej oraz 

budowę chodnika na ulicy Polnej.  

Radna Danuta Wrzesińska stwierdziła, że dopiero staraniami Wójta Pawła Kownackiego 

rozpoczęto większe inwestycje w Olszewnicy Starej za co dziękuje.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odniósł się do wypowiedzi radnych. Poinformował, że 

zasadnym było skonsumowanie dokumentacji, która istnieje oraz postaranie się o środki 

zewnętrzne. Poinformował również, że planowane jest powstanie związku 

międzygminnego, który realizowałby zadania związane z lokalnym transportem zbiorowym, 

w kwestii tunelu w Michałowie-Reginowie, to zadanie będzie realizowane przez MZDW i 

konieczne jest podpisanie listu intencyjnego. Wyjaśnił, że w budżecie znalazło się zadanie, 

w którym powstaną nowe układy komunikacyjne omawiane na wcześniejszych 

posiedzeniach komisji. W ramach środków na modernizację dróg gminnych ujęto ulice 

Długą i Główną w Michałowie-Reginowie. Niestety w budżecie nazwa zadania musi 

odzwierciedlać tytuł złożonego wniosku.  



W odniesieniu do pytania radnej Doroty Sarny, Wójt poinformował że budowa chodnika 

znalazła się w WPF, natomiast w kwestii oświetlenia konieczne jest sprawdzenie jakie 

punkty będą stawiane.  

Przewodniczący posiedzenia podziękował za opracowanie projektu budżetu, pomimo 

trudności jakie istniały w ostatnich latach.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił również radnych na zwrócenie uwagi na wydatki 

oświatowe pod względem przeprowadzonego audytu i omawiania jego wyników. Ponieważ 

audyt wykazał możliwość zaoszczędzenia ok 7,5 mln w wydatkach, zwłaszcza że Prezes 

Związków Zawodowych zwróciła się o podniesienie środków na dodatek motywacyjny. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował za dyskusję i poddał pod głosowanie projekty 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz budżetu gminy na rok 2024. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew na lata 2024-2041 /głosowała Komisja Rewizyjna/ 

Wyniki głosowania:  

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Jan Sołtys, Dorota Trzaskoma 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Miętek 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy na rok 

2024 /głosowała Komisja Rewizyjna/ 

Wyniki głosowania:  

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Jan Sołtys, Dorota Trzaskoma 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Miętek  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew na lata 2024-2041 /głosowała Komisja Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, 

Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy na rok 

2024 /głosowała Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, 

Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew na lata 2024-2041 /głosowała Komisja Oświaty, Kultury i 

Sportu/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy na rok 

2024 /głosowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu/ 

Wyniki głosowania: 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew na lata 2024-2041 /głosowała Komisja Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Ekologii/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Fabisiak, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska 

BRAK GŁOSU (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy na rok 

2024 /głosowała Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Fabisiak, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska 

BRAK GŁOSU (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew na lata 2024-2041 /głosowała Komisja Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Grzegorz Bieńkowski, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

BRAK GŁOSU (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy na rok 

2024 /głosowała Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Grzegorz Bieńkowski, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

BRAK GŁOSU (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek 

Przewodniczący posiedzenia stwierdził brak kworum Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, że 

w związku z nieobecnością dwojga członków. Komisja zaopiniuje projekty na kolejnym 

posiedzeniu.  

Ad. 4. Zamknięcie posiedzenia. 

O godz. 18.04 Przewodniczący posiedzenia podziękował za udział członkom komisji oraz 

zaproszonym gościom i zakończył posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący posiedzenia 

Przewodniczący Komisji  

Anna Ziółkowska    Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego  

     Rafał Donarski 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

  Jan Sołtys 

 


